
Te gast bij ….   

Pieter Postma 

Als lezer van de Uitkijkpost verneemt u van een aantal ‘bekende’ CDA-ers waarom zij zich 

inzetten voor het CDA Heiloo. In deze interview-estafette ben ik vandaag te gast bij Pieter 

Postma, in het dagelijks leven ondernemer in maritieme technische apparatuur. 

 

Wie bent u en hoelang woont u al in Heiloo? 

Ik woon sinds 2000 in Heiloo, maar voor mijn gevoel al veel langer. Samen met Ida hebben 

wij twee dochters en een zoon. Ik ben opgegroeid in Alkmaar-Zuid en ging al heel jong ieder 

weekend op de fiets naar Scouting Victorie in het Heilooërbos. Een mooie tijd, met zomers 

zeilen op het Alkmaardermeer. 

Waarom voelt u zich betrokken bij het CDA en het CDA-Heiloo in het bijzonder? 

Al tijdens mijn middelbare schoolperiode raakte ik geïnteresseerd in politiek. Regelmatig 

hadden wij discussies in de klas, bijvoorbeeld plaatsing van  kernwapens. Toen al voelde ik 

mij het meest thuis bij het CDA, met Lubbers als minister-president. Het CDA kent als 

uitgangspunten rentmeesterschap, gespreide verantwoordelijkheid, publieke gerechtigheid 

en solidariteit. Het spreekt mij nog steeds aan, hoewel het hieraan goed uitvoering geven 

niet altijd gemakkelijk is. Met de betrokken club mensen van CDA Heiloo werken we ook in 

onze gemeentepolitiek vanuit deze uitgangspunten. Het zoeken naar verbinding tussen 

diverse mensen en partijen staat daarbij centraal. Gelijke kansen voor iedereen vind ik 

daarnaast erg belangrijk. 

Hoe heeft u tot op heden aan die betrokkenheid invulling kunnen geven? 

Al in mijn middelbare schooltijd was ik actief in het CDJA, de jongerenorganisatie van het 

CDA. Ik heb nog samen met Frits Wester in het bestuur van CDJA Alkmaar gezeten. Ik ben 

daarna steeds actief gebleven. In 1997 vertrokken Ida en ik voor mijn werk een aantal jaren 

naar New York; na terugkeer kozen wij voor Heiloo en daar ben ik bestuurslid van CDA 

Heiloo geworden, waarvan ik tussen 2004 en 2014 voorzitter mocht zijn. Een bijzondere tijd, 

waarin samen met veel anderen veel voor Heiloo is gedaan. Het CDA zit dus als het ware ‘in 



mijn bloed’.  Kortgeleden werd ik op de algemene ledenvergadering verrast met een 

‘gouden CDA-speld’, die ik uit handen van oud-burgemeester Hans Romeijn mocht 

ontvangen. Een mooie onverwachte blijk van waardering! 

Waarom is het voor de inwoners van Heiloo van belang dat het CDA-Heiloo ook in 2022 

ruim in de gemeenteraad vertegenwoordigd is? 

Het CDA heeft goede kandidaten die midden in de samenleving staan. Een middenpartij als 

het CDA kan de noodzakelijke verbinding leggen tussen verschillende groepen in de 

samenleving van Heiloo.  

Heeft u voor het CDA-Heiloo nog tips voor de komende gemeenteraads-campagne?  

Laat je zien in het dorp, zodat je altijd weet wat er leeft. De traditionele CDA-fietsrondes zijn 

hiervoor uitstekend geschikt. Lijsttrekker Mart Brouwer de Koning kent heel veel mensen en 

is bij velen in Heiloo bekend. Dat maakt het verschil! 

Bedankt voor het interview, Pieter en bedankt voor je jarenlange inzet; veel succes bij alles 

wat je nog doet! 

 

http://www.heiloo-stem-wijs.nl 

http://www.facebook.com/cdaheiloo 

http://www.cdafractieheiloo.nl/ 
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